

What Does Born Again Mean? 何謂重生?

05/29/2022 神國福音教會主日信息 (廣東話)

Bro. Jonathan Li

One night a man called Nicodemus came to Jesus to seek how to enter the kingdom of God. Jesus told him directly: "You have to be born again, otherwise you will not be able to see the Kingdom of God." Do we know what it is to be born again? Do we know the significance to be born again? Are we born again? This is the question that each one of us should ask ourselves and make sure that we have the right standing before God!

有一個猶太人的官名叫尼哥底母曾在夜間來求問耶穌，他該如何行才能進神的國？主耶穌直接對他說，“人若不重生，就不能見神的國。”我們是否真正知道何謂重生？重生的重要性在哪裏？我已經重生得救了嗎？我們的行為與重生的新生命相符合嗎？這是我們每個人要捫心自問的一個重要問題，願主光照我們，讓我們能真正明白重生得救的真正意義，得以坦然無懼地在神面前站立！

Scripture References 经文参考：

John 3:3 - 4 Jesus answered and said unto him, Verily, verily, I say unto thee, Except a man be born again, he cannot see the kingdom of God. Nicodemus saith unto him, How can a man be born when he is old? can he enter the second time into his mother's womb, and be born?

約翰福音 3:3 - 4 耶穌回答說，我實實在在的告訴你，人若不重生，就不能見 神的國。尼哥底母說，人已經老了，如何能重生呢？豈能再進母腹生出來麼？

Marvel not that I said unto thee, Ye must be born again. The wind blows where it will, and thou hearest its voice, but knowest not whence it comes and where it goes: thus is every one that is born of the Spirit.

約翰福音 3:7 - 8 我說，你們必須重生，你不要以為希奇。風隨著意思吹，你聽見風的響聲，卻不曉得從那裏來，往那裏去。凡從聖靈生的，也是如此。